
Referat frå styremøte i styret for Betel,  
Kviteseid misjonskyrkje  
onsdag 5. oktober 2016

Tilstades
Oddvar Hægeland (2015-2016) 
Øystein Kvamme (2016) 
Sigrid T. Lofstad (2015-2016) 
Sigrun Lønning Solvang (2015-2016) 

Opning ved Oddvar om lekamleg oppstode.

Sak 25/16: Godkjenning av referat frå styremøte 16. august og status på sakene
Referatet blei godkjent. Vi snakka om dei ulike sakene og oppdaterte status.

Sak 26/16: Namneskiftet (Kviteseid misjonskyrkje)
Det gjenstår ein del før namneskiftet er ein formell realitet. 

• Skilt ute (Øystein ansvar)
• Logoar til brevark, referatar, innkallingar, nettsida, Facebook m.m. 

(Oddvar ansvar)
• Vedtekstendring (årsmøtesak)
• Oppdatering av informasjon i Brønnøysundregisteret (både namn og 

styresamansetning)

Vedtak:  
Vi arbeider vidare med dei to første punkta for å få dei på plass så fort som mogleg. 
Dei to siste punkta må eit nytt styre ta etter neste årsmøtet. Det er ikkje noko stort 
poeng i å gjere det no, då det er litt arbeid. Olav, som står som leiar i
Brønnøysundregisteret, er innforstått med dette.

Sak 27/16: Eventuelt
• Takkebrev for gåva i gravferda til Signe Turid. Leggje ut ei lita sak på FB 

og nettsida. Sigrun lagar eit utkast
• Takkebrev for dugnadsinnsatsen med målinga av huset utvending? 

Sigrun spør Tor-Bjørn om å lage ei sak til både FB og til nettsida
• Leiarsamlingar: Styret i januar i Oslo siste helga i januar. Vi prøver å 

reise. Barneleiarkurs i Skien siste helg i oktober. Sigrun spør Åsbjørg og 
Tone i første omgang. Godtgjering: Vi støttar det økonomisk.

• Info og spørsmål ved Sigrid:
• Misjonskyrkjas dag 23/10
• Møteliste, plakatar. Oddvar lagar liste og publiserer



• Spørsmål frå Åpne Dører om å besøke oss i løpet av våren. Eit 
sundagstreffmøte til våren med tema forfulgte kristne (tema: 
Stefanus)

• Utstyr frå Passpåblubben samt økonomiske middel. Kva gjer vi 
med dette? Paintballutstyret og ei brakke var i si tid ei gåve. Vi 
prøve å selje trailsykkelen. Legge ut på Finn. Sigrun spør Sverre. 
Det andre utstyret og økonomiske middel tar vi stilling til på neste 
årsmøte

Neste styremøte er sett til 2/11 Forslag om å slå dette saman med desembermøtet som flyttast frå 
14/12 til 30/11. Opning og kaffe ved Sigrid.

Oddvar Hægeland, sekretær


